

Fiske för alla

Fishing for Everyone – Angeln für alle

Fisket i norra Värmland är både spännande och varierat. Allt från trolling i stora sjöar till fiske i små skogstjärnar. Här hittar du favoritvattnet vare sig du är flugfiskespecialist eller vill meta abborre med familjen.

ENG: Fishing in northern Värmland is both exciting and varied. From trolling in large lakes to fishing in small forest streams, you'll find your favorite waters here, whether you're a fly-fishing specialist or want to go perch fishing with the family.

DE: Das Angeln im in Nord-Värmland ist sowohl spannend als auch abwechslungsreich. Von Schleppangeln in großen Seen bis hin zum Fischen in kleinen Waldbächen, hier finden Sie Ihr Lieblingsgewässer, egal ob Sie ein Fliegenfisch-Spezialist sind oder mit der Familie Barsche angeln möchten.

Fishing Rules

Du måste alltid ha ett giltigt fiskekort för området där du fiskar. Tänk också på fredningstider och regler för fiskarnas storlek.

ENG: You must always have a valid fishing permit for the area where you fish. Remember to follow closed seasons and size regulations for the fish you catch.

DE: Sie müssen immer einen gültigen Angelschein für das Gebiet haben, in dem Sie angeln. Denken Sie auch an Schonzeiten und Größenbeschränkungen für die gefangenen Fische.



Du kan enkelt köpa digitala fiskekort på iFiske, via hemsidan eller i appen. Nästan alla fiskevårdsområden är anslutna och de erbjuder flera betalmedel. Saknas området på iFiske? Kontakta den lokala fiskevårdsföreningen.

ENG: You can easily purchase digital fishing permits on iFiske, either via the website or the app. Most fishing areas are connected and offer multiple payment options. If the area is not available on iFiske, please contact the local fishing association.

DE: Sie können digitale Angelscheine ganz einfach über iFiske erwerben, entweder auf der Website oder in der App. Die meisten Angelgebiete sind angeschlossen und bieten verschiedene Zahlungsmöglichkeiten an. Fehlt das Gebiet bei iFiske? Bitte kontaktieren Sie den lokalen Angelverein.

Fiskevårdsområden

Fishing Areas - Angelgebiete

1. Norra Finnskoga FVOF, ifiske.se
2. Södra Finnskoga FVOF, visittorsby.se
3. Sysselebacks FVOF, ifiske.se
4. Södra Finnskoga FVOF, visittorsby.se
5. Dalby FVOF, ifiske.se
6. Södra Finnskoga FVOF, visittorsby.se
7. Nyckelvattnets FVOF, ifiske.se
8. Östmarks FVOF, ostmark.se
9. Övre Fryksdalens FVOF, ifiske.se
10. Norra Ny FVOF, ifiske.se
11. Lekvattnets FVOF, ifiske.se
12. Velens FVOF, ifiske.se
13. Vassjöns FVOF, ifiske.se
14. Bada FVOF, ifiske.se

Södra Finnskoga FVOF är en sammanslagning av tre områden: Medskogsälven, Kindsjön och Mangslidälven.

ENG: Södra Finnskoga FVOF is a merger of three areas: Medskogsälven, Kindsjön, and Mangslidälven.

DE: Södra Finnskoga FVOF ist ein Zusammenschluss von drei Gebieten: Medskogsälven, Kindsjön und Mangslidälven.

Sportfishing Värmland
Gränsvägen 1, Bograngen
sportfishingvarmland.com

Fisketurer med guide
ENG: Guided fishing tours
DE: Geführte Angeltouren



The map is not exact, it is for illustration purposes only.